



Postdoctoral fellowship in Banking and Finance (University of Nantes, France)

The [Banque Populaire – Caisse d'Épargne Chair of Finance](#) with the Foundation of the University of Nantes is launching a call for the recruitment of a Post Doc fellow in Banking and Finance. The selected candidate will be recruited for a period of **six to twelve months** and will be hosted by LEMNA (Laboratoire d'Économie et de Management de Nantes-Atlantique). Offers are limited to candidates who have recently (last 3 years) acquired their PhD degree. The applicant must submit together with an application package, a **research proposal** in line with the following topics: bank governance and risk, bank prudential regulation, financial stability, stress testing, volatility, financial and commodity markets, risk management and yield curve.

Applicants should submit the following: 1) Application Form; 2) Research Proposal; 3) Detailed CV; 4) Support letter(s).

Important: The duly accomplished application package must be submitted as an attachment to an email to olivier.darne@univ-nantes.fr and nicolas.rautureau@univ-nantes.fr with "Post-Doc Chair of Finance" as the subject heading, **before June 24, 2016**.

Bourse post doctorale en Banque et Finance (Université de Nantes)

La [Chaire Finance, Banque Populaire – Caisse d'Épargne](#) de la Fondation de Projets de l'Université de Nantes lance un appel pour le recrutement d'un post doctorant en Banque et Finance. Le candidat sélectionné sera recruté pour une période de **six à douze mois** et sera accueilli par le Laboratoire d'Économie et de Management de Nantes-Atlantique (LEMNA). Les offres sont limitées aux candidats qui ont récemment (3 dernières années) acquis leur doctorat. Le dossier de candidature doit être accompagné d'une **proposition de recherche** en ligne avec les thématiques suivantes : gouvernance bancaire et risque, régulation prudentielle, stabilité financière, stress tests, volatilité, marchés financiers et des matières premières, structure par terme des taux d'intérêt.

Le dossier de candidature doit comprendre les documents suivants : 1) Formulaire de demande ; 2) Proposition de recherche ; 3) CV détaillé ; 4) Lettre(s) de recommandation(s).

Important : le dossier de candidature dûment rempli doit être soumis en tant que pièce jointe par e-mail à olivier.darne@univ-nantes.fr et nicolas.rautureau@univ-nantes.fr avec en sujet « Post-Doc Chaire Finance », **avant le 24 juin 2016**.

Chaire Finance, Banque Populaire - Caisse d'Épargne



BANQUE POPULAIRE
ATLANTIQUE



CAISSE D'ÉPARGNE
BRETAGNE - PAYS DE LOIRE





Application form

Last Name:

First Name:

Current position

Past positions

PhD Thesis

Title:

Date:

Supervisor:

Committee:

Chaire Finance, Banque Populaire - Caisse d'Épargne



BANQUE POPULAIRE
ATLANTIQUE



CAISSE D'ÉPARGNE
BRETAGNE-PAYS DE LOIRE





Research interests

Publications (title, date, journal, co-authors ...)

Research proposal

Title:

Abstract (100 words):

Keywords (3 or 4):

Desired time of post-doc

6 months

9 months

10 months

12 months

Chaire Finance, Banque Populaire - Caisse d'Épargne



BANQUE POPULAIRE
ATLANTIQUE



CAISSE D'ÉPARGNE
BRETAGNE - PAYS DE LOIRE

